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Abstract (en)
[origin: CA2944055A1] The closure system includes an applicator having a closing member (7) which is realized for closing an outlet opening (11)
as a result of the restoring force of a resilient restoring element. A blocking element (19) is movable such that, in a blocking position, it retains the
closing member (7) in the closed position, but in the open position allows the outlet opening (11) to open.

Abstract (de)
Das Verschlusssystem umfasst einen Applikator mit einem Schliessorgan (7), das durch die Rückstellkraft eines elastischen Rückstellmittels zum
Schliessen einer Austrittsöffnung (11) ausgebildet ist. Ein Sperrelement (19) ist so bewegbar, dass es in einer Sperrstellung das Schliessorgan (7) in
der geschlossenen Stellung hält, in der Freigabestellung jedoch ein Öffnen der Austrittsöffnung (11) zulässt.
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